
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 23. februar 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 117
Forslag til lov om ændring af årsregnskabsloven og forskellige andre love.
(Reduktion af administrative byrder, tilpasning til de internationale regnskabs-
standarder, gennemførelse af det nye regnskabsdirektiv, ændringer til gen-
nemsigtighedsdirektivet m.v.).
Af erhvervs- og vækstministeren (Henrik Sass Larsen)

Spørgsmål 11
Kan ministeren bekræfte, at mange af de tal, som der med lovforslaget ikke
længere stilles krav om at angive, alligevel stadig skal beregnes og bruges
eksempelvis til baggrund for indberetninger til SKAT, og at ”lempelserne” så-
ledes alene består i at lade være med at skrive tallet i selve årsregnskabet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Andersen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Andersen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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